
Grundejerforeningsmøde 26. september 2022, referat 

 

1. Skt. Hans god opbakning og Ole Primdal spillede og sang. Sommerfesten i august her oplevede vi 

også god opbakning fra både nye og ”gamle” familier. Der er blevet drøftet en udvidelse af 

sommerfestdagen for at give plads til familierne med mindre børn. Så dagen skulle starte tidligt 

med aktiviteter for børnene ex. Skattejagt, hoppeborg, popcorn eller andet.  

 

2. Grønne områder 

a. Kastanjetræerne ved legepladsen skal fældes helt, de er rådne. Kirsebærtræer udfor 

Baunevænget 29, det ene er rådnet og skal fældes. 

b. Brædderne på broen er stadig sikre, men de bliver holdt øje med. 

c. Rustne riste i vores område skal tjekkes og skiftes, hvis de er helt dårlige.  

d. Der er flere steder blevet observeret henlagt haveaffald i læbælterne rundt om 

Baunevængets top. Vi understreger, at det er strengt forbudt at smide haveaffald eller 

andet i vores område. 

 

3. Arbejdsdag 

a. November: skrænten ned mod Slotsparken skal skære lidt ned, teleskopklipper hyres ind. 

Kanten omkring ”vildtområdet” mod Baunehøjparken skal trimmes, generel trimning af 

kanter/læbælter. 

 

4. Vintervedligehold 

a. Aftale med Kenneth fortsætter med saltning og snerydning. 

 

5. Økonomi 

a. Opdatering af skilt ved flaskecontaineren. ”Pas på os” skilt, når der ikke reklameres for 

sommerfest og lign. Skilt til shelters ”Åben ild forbudt, der henvises til bålhytten”  

 

 

6. Næste møde 

a. Alm bestyrelsesmøde 11. januar 2023 hos Morten Rønde kl. 19.30 

b. Generalforsamling 28. februar 2023 på Højskolen 


